

《单词百科:supervised是什么意思?supervised怎么发音?supervised的解释和用法》

英语单词supervised是什么意思?supervised怎么读?supervised怎么发音?简答网为您整理了supervised的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



supervised怎么读

supervised的读音:['sju:p va zd]

supervised的意思

1、v.监督,管理(supervise的过去式和过去分词);

supervised的反义词

1、unsupervised adj.无人监督的,无人管理的;

supervised的双语例句

1、 But insurance groups are supervised — absurdly — by a network of state regulators.

但保险集团却(荒谬地)由各州监管部门监管.

2、 SJEPA is a special self-enclosing area supervised by the Custom House.

松江出口加工区是由海关监管的特殊封闭区域.

3、 Supervised pattern classifiers with Euclidian Measurement are finally performed for recognition.

以欧氏距离作为度量,使用标准模式分类器用于步态识别.

4、 Equipment must be supervised if children are in the house.

如果孩子们在屋里,必须有人监管设备。

5、 Cameron has supervised the creation of a new high-definition transfer for DVD.

喀麦隆指导了这部DVD的全新 高清晰 数码转换.

6、 The teacher supervised our drawing class.

老师负责我们的图画课.

7、 The supervised manufacture has the relatively fixed style and the play road.

监制更是有自己相对固定的风格与戏路.

8、 Many adolescents really do need to be closely supervised.

有许多少年确实还需要仔细看管.

9、 Is loading of containers supervised by a security guard or designated supervisor?

集装箱的装运是否由保安或专门的主管监管?

10、 All of our courses are supervised with our comprehensive reporting system.

我们有全程的进度报告来管理我们的课程.

11、 Indicate the number of people you supervised in each position, if any.

请确认不要遗漏雇佣日期、你的正式职务、你顶头上司的名称和职务。

12、The warehouses of the corporation are supervised and managed by Shanghai Customs.

本公司的仓库享有上海海关监管。

13、So young children should be carefully supervised when they brush their teeth.

所以应该注意年幼的孩童当他们刷牙的时候。

14、Last year Dr. Gale supervised bone marrow transplant operations on several victims of the accident.

去年,盖尔医生主持了这次事故中几个受害者的骨髓移植手术。

15、He supervised and trained more than 400 volunteers.

他指导和培训了400多名志愿者。

以上是简答网为您整理的supervised怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于su

pervised的用法、s

upervised的释义、supervised的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/supervised>